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Ingen afbud 

 

Ad. 1. Zøllners tilbud. 

  

 Tilbuddet er accepteret i sin helhed.   Der er givet tilladelse til kørsel fra Rågeleje, og 

vi forventer, at arbejdet påbegyndes indenfor de næste par uger. 

Alle bølgebrydere og høfder gennemgåes, og der vil blive ”ryddet op” og evt. pålagt 

nye sten.  

Ved trappen ud for bølgebryder 6 vil der påfyldes sten på toppen af glacis’et og ved 
trappen.  

I den østlige ende vil der blive rettet op til kote 3,25 m, og evt. overskydende sten til 

blive lagt bagom. Dette arbejde er renovering og behøver ikke ansøgning til Kystdirektoratet. 

 

 

Ad. 2.  Niras tilbud. 

 

 Det er vanskeligt at sige, om prisen er højere end Bierings, da beregningsgrundlaget 

er anderledes. 

 Kjeld pointerer, at Niras oplæg (efter vores ønsker) går ud på at sikre, at udseende og 

sikring af kystsikringen skal være ens på hele strækningen. Det er bestyrelsens ansvar, at dette 

sker, så ingen medlemmer føler, at de betaler for mere end de får. Derfor har vi brug for 

professionel rådgivning. 

 Kjeld kontakter Niras med henblik på et møde snarest, gerne den 18. eller 19. januar. 

 

 

Ad. 3. Udgår. Er besvaret. 

 

Ad. 4. Agnes Witzke’s samarbejde om kystsikring med Erik B. og kommunen. 
 

 Agnes Witzke, der har hus og grund længst mod øst ind mod kommunens grund, og 

derfor er påvirket af de skader, sidste storme har gjort, vil gerne selv bekoste kystsikring på 40 m 

af kommunens grund. Erik Biering er rådgivende ingeniør, og han har efter aftale med Gribskov 

kommune og A.W. sendt ansøgning om projektet til Kystdirektoratet. 

 Vi orienteres, og for at være sikre på, at projektet harmonerer med Niras planer, vil 

det blive forelagt Niras ved det forestående møde. 

 

Ad. 5. Eventuelt – intet. 

 

Ad. 6. Næste møde. 

 Der vil blive indkaldt, når der er behov for et møde. 
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